
 

Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein van 15 oktober 2019

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren J.P. Slootweg (VVD), M. Rosink (VVD), J.A.G van der Weyde (CDA), 
H.A. Jansen (PvdA) en J.N. de la Mar (PW) en de dames M. Mekers - Scholten (DSSW/ SW), G. Kiers (DSSW/ 
SW), J. Mones – Kassies (GB), M.W. Mulder – van Eerden (GB), E.G. Bos (CDA), A.R. Oosterhuis (PW) en 
C. Dollekamp - Molleman (PvdA)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas en H. Doeven
Medewerkers ambtelijke organisatie: De heren Meulenbeld en Perton
Externen: --

Afwezigen (m.k.)
De heren G. Kreuzberg, de heer A.K. Schoenmaker en mevrouw C.C.J. Bambacht – De Hollander (GB)

Voorzitter: De heren M. van de Kasteelen
Griffier: Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van de heren Kreuzberg en Schoenmaker en 
mevrouw Bambacht – De Hollander. De heer Kreuzberg wordt vervangen door de heer de la Mar en 
mevrouw Kiers vervangt de heer Schoenmaker. Mevrouw Mones vervangt mevrouw Bambacht. Verder 
verwelkomt de voorzitter mevrouw Eissen. Zij ondersteunt de griffie tijdens de commissievergadering. 
Bekijk hier de live beelden.

2. Vaststellen agenda en vergaderorde
De commissieleden stemmen in met het voorstel van de voorzitter om de presentatie over de voortgang 
Vitale Vakantieparken van de agenda te verwijderen. Op verzoek van de commissie wordt in overleg met de 
griffie gezocht naar een nieuwe datum waarop de presentatie kan plaatsvinden. Verzocht wordt om dit vóór 
de behandeling van de Programmabegroting 2020 te laten plaatsvinden.

De agenda wordt vastgesteld.
Bekijk hier de live beelden.

3. Vragen halfuur inwoners
Er hebben zich geen inwoners gemeld om gebruik te maken van het vragen halfuur voor inwoners.
Bekijk hier de live beelden.

4. Verslag van de commissievergadering d.d. 11 juni 2019 + toezeggingenlijst 
- De heer Jansen vraagt naar aanleiding van de lijst van toezeggingen wanneer hij de brief die door 

wethouder Doeven is toegezegd over de inhuur bij Reestmond over 2017 en 2018 (toezegging nr. 2) kan 
verwachten. Wethouder Doeven geeft aan dat hij de beantwoording op de vragen onlangs heeft 
ontvangen en dat de brief zeer binnenkort aan de raad wordt gestuurd. 

- Tijdens de commissie Sociaal Domein van 11 juni 2019 is een presentatie gegeven over jeugdhulp. 
Daaruit blijkt dat 78% van de dyslexiegevallen de verwijzer onbekend is. De heer Van der Weyde wil van 
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het college weten hoe dit kan. Wethouder Doeven geeft aan dat wanneer ze bekend zouden zijn, ze niet 
vermeld zouden zijn als onbekend. Wethouder Doeven zegt toe om hier navraag over te doen. Indien 
het mogelijk is om hier iets meer duiding aan te geven, laat hij dit de raads- en commissieleden weten.

Het verslag en de toezeggingenlijst worden conform vastgesteld.
Bekijk hier de live beelden.

5. Rondvraag
Onderwerp: Beoordeling website gemeente door BurgerKrachtCentraal
De heer Van der Weyde (CDA)
Vragen

1. Is het college bekend met het beoordelen door BurgerKrachtCentraal van de websites van de
Nederlandse gemeenten op de thema’s algemene bijstand en individuele inkomenstoeslagen?

2. Kent het college de uitslag van de recente beoordeling?
3. Is het college bereid zich in te spannen om op zeer korte termijn de website te laten aanpassen

met behulp van de adviezen van BurgerKrachtCentraal opdat de gegeven informatie compleet,
burger-vriendelijk en behoorlijk is?

4. Is het college bereid om in die te geven online informatie expliciet op te nemen dat er een
(wettelijk) recht op een voorschot bijstand bestaat onder de in de inleiding genoemde
voorwaarden?

5. Kan het college aangeven binnen welke termijn een en ander op orde is?
Toezegging
--
Beantwoording college 
Namens het college beantwoordt wethouder De Haas de vragen:

1. Het college is hiermee niet bekend.
2. Het college is niet bekend met de website.
3. Het college is niet bekend met welke websites zijn bezocht, de uitvoering ligt bij de IGSD.
4. Het college vraagt zich af of het online geven van informatie de oplossing is voor het beoogde doel.
5. Volgens wethouder De Haas is de huidige werkwijze voldoende en geeft vermelding op de website 

geen toegevoegde waarde. 
Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Hart van Diever
De heer Van der Weyde (CDA), mevrouw Dollekamp (PvdA) en mevrouw Oosterhuis (Progressief 
Westerveld)
Vragen

1. Is het college bekend met de verminderde toegankelijkheid van zowel de route naar het Hart van 
Diever als ook ter plaatse vooral voor ouderen en voor mensen met een mobiliteitsbeperking?

2. Is het college bekend met de opmerking dat gebruik van ruimtes bepaald niet tot ieders 
tevredenheid gebeurd?

3. Is het college bekend met het feit dat de huidige wijze van horecavoorzieningen niet passend zijn 
voor hetgeen van een dorpshuis mag worden verwacht?

Toezegging
Wethouder Doeven zegt toe dat hij de raad op de hoogte brengt van de stand van zaken. 
Beantwoording college
Namens het college beantwoordt wethouder Doeven de vragen:

1. In het brinkenplan is aandacht voor de bereikbaarheid van de Jan Thijs van Seinenhof en het Hart 
van Diever. Dit is meegenomen in de Programmabegroting 2020. Momenteel is het 
onderhoudsniveau gesteld op laag.

2. Het college is bekend met dat er problemen zijn wat betreft het gebruik van bepaalde ruimtes. 
Inmiddels zijn er vorderingen gemaakt om hier verbeteringen in aan te brengen.

3. Dat de huidige wijze van horecavoorzieningen niet passend zijn, is het college ook mee bekend.  
Bekijk hier de live beelden
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Onderwerp: In dienst nemen mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt
 De heer de la Mar (Progressief Westerveld)
Vragen

1. Kan het college eens per half jaar (bij voorkeur bij de behandeling van de Programmabegroting en 
de Voorjaarsnota) een overzicht geven van het aantal mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt 
die door de gemeente in dienst zijn genomen? 

2. Is het mogelijk dat de raad een overzicht ontvangt van de verschillende contractpartners?
Toezegging
Wethouder De Haas zegt toe om het uit te zoeken en een antwoord op de vraag te krijgen.
Beantwoording college
Namens het college beantwoordt wethouder De Haas de vragen:
Het college is bereid om deze vragen te beantwoorden en vraagt hiervoor enige ruimte wat betreft tijd.
Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Zienswijze Reestmond
De heer de la Mar (Progressief Westerveld)
Vragen
In de raadsvergadering van 23 april 2019 heeft de raad de zienswijze van Reestmond vastgesteld. Daarbij is 
vastgesteld om in het najaar een tussentijdse rapportage aan de deelnemende gemeenteraden voor te 
leggen. De heer De la Mar vraagt het college of er zicht is wanneer dit wordt aangeboden? 
Toezegging
Wethouder Doeven zegt toe uit te zoeken wat op dit moment precies de stand van zaken is. 
Beantwoording college
Namens het college beantwoordt wethouder Doeven de vragen:
Het is niet duidelijk hoe de andere twee deelnemende gemeenten hier in staan. 
Bekijk hier de live beelden

6. Informatieverstrekking voortgang Vitale Vakantieparken 
Dit agendapunt is komen te vervallen.

7. Voorstel niet instemmen met het verzoek van Welzijn Mensenwerk om dorpshuizen aan het OZB-
tarief “Woningen” te koppelen

Voorgesteld besluit
Niet in te stemmen met het verzoek van Welzijn MensenWerk om een wijziging van het OZB-tarief van 
woning naar niet-woning toe te passen. Dit omdat de reikwijdte van deze toepassing momenteel niet valt in 
te schatten.
Conclusie voorzitter
De discussie over het raadsvoorstel wordt voortgezet tijdens de Politieke avond Westerveld van 
5 november 2019. 
Toezegging
--
Aantekeningen

- Voor mevrouw Kiers mag het raadsvoorstel als hamerstuk naar de Politiek avond Westerveld van 
dinsdag 5 november 2019.

- Mevrouw Bos wil graag eerst inventariseren wat de gevolgen zijn. Zij wil de discussie graag 
voortzetten op 5 november 2019.

- De heer Jansen begrijpt de reden van het college om nu het voorliggende raadsvoorstel aan de raad 
voor te leggen, maar hij wil ook graag dat het college het onderzoek voortzet. 

- De heer De la Mar is niet geheel duidelijk waarom het raadsvoorstel op dit moment voorligt. Het 
college schrijft in de Programmabegroting 2020 dat de haalbaarheid van de wijziging van het OZB 
tarief van woning naar niet-woning toe te passen op dit moment wordt onderzocht. 

- De fractie van de VVD wil wachten op het antwoord van de VNG en wil het dan het in een keer 
oppakken.

- Wethouder De Haas wijst er op dat er een gemeente is geweest om de wijziging door te voeren, 
maar heeft dit besluit uiteindelijk weer teruggetrokken.

Bekijk hier de live beelden
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8. Ingekomen stukken en mededelingen
Onderwerp: Beantwoording college over stand van zaken motie e-jutter (A)
De heer De la Mar (Progressief Westerveld)
Vragen vanuit de commissie
Het college geeft een aantal redenen om geen e-jutter aan te schaffen. De heer De la Mar stelt de leden van 
de commissie om toch op zoek te gaan naar een oplossing. Hij stelt voor om de fabrikant van de e-jutter naar 
Westerveld te halen om een demonstratie te verzorgen. Hij wil graag gebruik maken van de nieuwe 
vergadersystematiek en stelt voor om er een blok informatievoorziening aan te besteden. 

De fractie van Progressief Westerveld heeft het voornemen om op termijn een agendaverzoek bij de 
agendacommissie in te dienen. De agendacommissie beoordeelt of en zo ja, in welke vorm het onderwerp 
geagendeerd kan worden.
Toezegging
--
Beantwoording college
--
Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Memo naar aanleiding van vraag commissie Sociaal Domein d.d. 11 juni 2019 over de 
eikenprocessierups (B)
De heer De la Mar (Progressief Westerveld)
Vragen vanuit de commissie
De heer De la Mar vraagt of het college bekend is hoeveel klachten er bij huisartsen zijn binnengekomen naar 
aanleiding van overlast van de eikenprocessierups. Hij wil meer zicht krijgen of dit af- of toeneemt en wie zich 
hebben gemeld. 
Toezegging
--
Beantwoording college
De heer Meulenbeld heeft dit eerder nagevraagd, maar kreeg hierop geen antwoord. Hij is bereid om dit 
nogmaals bij de GGD na te vragen. Het college heeft hier geen actieve rol in, er is geen regulier overleg met 
huisartsen. 
Bekijk hier de live beelden

9. Informatie van het college van burgemeester en wethouders
Onderwerp: B&W besluit over uitvoeringsregel 75 jaar Vrijheid gemeente Westerveld (B)
De heer De la Mar (Progressief Westerveld)
Vragen vanuit de commissie
In het kader van 75 jaar vrijheid vraagt de heer De la Mar aandacht voor het project stolpersteine.
Toezegging
--
Beantwoording college
--
Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: B&W besluit over reactie op ongevraagd advies OCO van de ASDW
De dames Kiers (DSSW/ SW) en Oosterhuis (Progressief Westerveld)
Vragen vanuit de commissie

- Mevrouw Kiers waardeert het advies van de adviesgroep sociaal domein en de reactie van het 
college daarop.

- Mevrouw Oosterhuis vraagt het college of het mogelijk is om bij de behandeling van de 
Programmabegroting 2020 inzicht te krijgen in het aantal cliënten die door de vier partners zijn 
ondersteund en waar mogelijk sprake is van cliënten met een verstandelijke of lichamelijke 
beperking. Het gaat daarbij om de huidige situatie.

- In het verlengde van de opmerking van mevrouw Kiers, constateert mevrouw Oosterhuis toch enige 
wrevel. De fractie van Progressief Westerveld hoopt dat daadwerkelijk het dialoog wordt opgezet.

Toezegging
--
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Beantwoording college
--
Bekijk hier de live beelden

10. Informatie van het college over verbonden partijen
De informatie van het college over verbonden partijen wordt voor kennisgeving aangenomen.
Bekijk hier de live beelden

11. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 21:21 uur
Bekijk hier de live beelden.

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld van 5 november 2019.

De commissiegriffier, De voorzitter,

R.J. van der Veen H. Jager
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